
Order of Ceremony : 1/2 

NING PO COLLEGENING PO COLLEGENING PO COLLEGENING PO COLLEGE    

寧波公學寧波公學寧波公學寧波公學    

    

33338888

thththth
 ANNUAL SPEECH DAY ANNUAL SPEECH DAY ANNUAL SPEECH DAY ANNUAL SPEECH DAY    

第三十第三十第三十第三十八八八八屆頒獎典禮屆頒獎典禮屆頒獎典禮屆頒獎典禮    

    

22222222 JANUARY 20 JANUARY 20 JANUARY 20 JANUARY 2010101010 (FRIDAY) (FRIDAY) (FRIDAY) (FRIDAY)    

二零二零二零二零一零一零一零一零年一月年一月年一月年一月廿二廿二廿二廿二日日日日（（（（星期五星期五星期五星期五））））    

    

ORDER OF CEREMONYORDER OF CEREMONYORDER OF CEREMONYORDER OF CEREMONY    

程序程序程序程序    

    

1111....    Official Party and Guests entering the School HallOfficial Party and Guests entering the School HallOfficial Party and Guests entering the School HallOfficial Party and Guests entering the School Hall    

主禮人及嘉賓進場主禮人及嘉賓進場主禮人及嘉賓進場主禮人及嘉賓進場（（（（禮堂禮堂禮堂禮堂））））    

    

2222....    School SongSchool SongSchool SongSchool Song    

校校校校歌歌歌歌    

    

3333....    Address by Mr. CHU ChiaAddress by Mr. CHU ChiaAddress by Mr. CHU ChiaAddress by Mr. CHU Chia----chin, Charleschin, Charleschin, Charleschin, Charles    

School SSchool SSchool SSchool Supervisorupervisorupervisorupervisor    

校監朱嘉楨先生致辭校監朱嘉楨先生致辭校監朱嘉楨先生致辭校監朱嘉楨先生致辭    

    

4444....    School Report by Mr. TSchool Report by Mr. TSchool Report by Mr. TSchool Report by Mr. TANGANGANGANG King King King King----chichichichi    

School PrincipalSchool PrincipalSchool PrincipalSchool Principal    

校長鄧敬池先生報告校務校長鄧敬池先生報告校務校長鄧敬池先生報告校務校長鄧敬池先生報告校務    

    

5555....    Address by our Guest of HonoAddress by our Guest of HonoAddress by our Guest of HonoAddress by our Guest of Honouuuurrrr,,,, Mr.  Mr.  Mr.  Mr. Joseph LEE, SBSJoseph LEE, SBSJoseph LEE, SBSJoseph LEE, SBS, JP, JP, JP, JP    

    The President of Ning Po Residents Association (H.K.) Ltd.The President of Ning Po Residents Association (H.K.) Ltd.The President of Ning Po Residents Association (H.K.) Ltd.The President of Ning Po Residents Association (H.K.) Ltd.    

主禮嘉賓主禮嘉賓主禮嘉賓主禮嘉賓香港寧波同鄉會會長李宗德香港寧波同鄉會會長李宗德香港寧波同鄉會會長李宗德香港寧波同鄉會會長李宗德 SBSSBSSBSSBS 太平紳士太平紳士太平紳士太平紳士致辭致辭致辭致辭    

    

6666....    Presentation of ScPresentation of ScPresentation of ScPresentation of Scholarships and Prizesholarships and Prizesholarships and Prizesholarships and Prizes    

嘉賓嘉賓嘉賓嘉賓頒發獎學金及獎項頒發獎學金及獎項頒發獎學金及獎項頒發獎學金及獎項    

    



Order of Ceremony : 2/2 

7777....    Speech of Thanks by Pupil RepresentativeSpeech of Thanks by Pupil RepresentativeSpeech of Thanks by Pupil RepresentativeSpeech of Thanks by Pupil Representative    

學生代表致謝辭學生代表致謝辭學生代表致謝辭學生代表致謝辭    

    

8888....    Presentation of Souvenir to Presentation of Souvenir to Presentation of Souvenir to Presentation of Souvenir to Mr. Mr. Mr. Mr. Joseph LEE, SBSJoseph LEE, SBSJoseph LEE, SBSJoseph LEE, SBS, JP, JP, JP, JP    

    The President of Ning Po Residents Association (H.K.) Ltd.The President of Ning Po Residents Association (H.K.) Ltd.The President of Ning Po Residents Association (H.K.) Ltd.The President of Ning Po Residents Association (H.K.) Ltd.    

                by Dr. Lby Dr. Lby Dr. Lby Dr. LIIII Dak Dak Dak Dak----sum, JP sum, JP sum, JP sum, JP     

李達三博士向李達三博士向李達三博士向李達三博士向香港寧波同鄉會會長李宗德香港寧波同鄉會會長李宗德香港寧波同鄉會會長李宗德香港寧波同鄉會會長李宗德 SBSSBSSBSSBS 太平紳士太平紳士太平紳士太平紳士致送紀念品致送紀念品致送紀念品致送紀念品    

    

9999....    Official Party leaving the Official Party leaving the Official Party leaving the Official Party leaving the sssstagetagetagetage    and taking their seats in the front rowsand taking their seats in the front rowsand taking their seats in the front rowsand taking their seats in the front rows    

主禮人離座到台下前排就座主禮人離座到台下前排就座主禮人離座到台下前排就座主禮人離座到台下前排就座    

    

11110000....    Performance by School CPerformance by School CPerformance by School CPerformance by School Choirhoirhoirhoir    

    合唱合唱合唱合唱團表演團表演團表演團表演    ：〝：〝：〝：〝同一首歌同一首歌同一首歌同一首歌〞〞〞〞    

    

11111111....    Official Party and Guests leaving the School HallOfficial Party and Guests leaving the School HallOfficial Party and Guests leaving the School HallOfficial Party and Guests leaving the School Hall    

主禮人及嘉賓離場主禮人及嘉賓離場主禮人及嘉賓離場主禮人及嘉賓離場    

    

12121212....    RefreshmentsRefreshmentsRefreshmentsRefreshments    

茶點茶點茶點茶點    

    

 


